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Професор Факултета политичких наука Тања Мишчевић оценила је да је подношење
кандидатуре за чланство у ЕУ врло важан корак који Србија предузима и да је тренутак
у коме се то дешава прави.

  

„Србија је доказала да ради јако пуно и на остваривању основног политичког услова, а
то је остварење пуне сарадње са Хашким трибуналом, тако да је ово заправо прави
моменат и врло важан корак који Србија предузима”, истакла је Мишчевић, иначе
некадашња директорка Канцеларије за придруживање ЕУ.

  

Мишчевић је за Радио-телевизију Србије објаснила да се радње након подношења
захтева могу поделити на техничке елементе који се односе на упитник који Европска
комисија треба да припреми и упути Србији, а која одговара на питања, након чега
комисија предлаже добијање статуса кандидата и датум отврања преговора, а Европски
савет то и усвоји.

  

Други део, како је прецизирала Мишчевић, јесте политички, који значи да се у том
процесу оцењује испуњавање свих политичких услова и да ли Србија наставља добру
сарадњу са Хагом.

  

Она је навела да Србија сада треба да настави и убрза процес европских интеграција,
што значи да треба да одговори на све захтеве у вези са усклађивањем домаћег
законодавства са стандардима ЕУ, а што не значи само доношење закона, већ и њихову
ваљану имплементацију.

  

Мишчевић је истакла да ће грађани Србије имати многе користи од подношења захтева,
пре свега с обзиром на то да је приближавање ЕУ јасан сигнал за инвестиције, а што
значи и отварање радних места и побољшање услова живота
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